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Bayram Ekici'nin mutlu günü
İrem ve Mustafa dünyaevine girdi

Türkiye Gazeteciler Federasyonu (TGF) 
Genel Sekreteri ve Nevşehir 
Gazeteciler Cemiyeti (NGC) Başkanı 
Bayram Ekici'nin kızı dünya evine girdi.

BahçeliBahçeli

Nevşehir'e geliyorNevşehir'e geliyor

Bahçeli

Nevşehir'e geliyor

MHP lideri 
Bahçeli, 
Hacıbektaş'ta 
yapılacak olan 
Türkiye'nin
en büyük  Alevi 
Kültürü ve 
Cemevi 
Külliyesi'nin 
temelini atacak.

Nevşehir Belediyesi 30 Ağustos Zafer 
Bayramı'nın 101'inci yıl dönümü 
dolayısıyla düzenlenen konser 

programı büyük ilgi gördü. 

Körüklü fotoğraf makinesiyle

turistlere nostalji yaşatıyor
Fotoğrafçı Yücel 
Erdaş, Nevşehir'in 
Avanos ilçesinde 
körüklü fotoğraf 
makinesiyle siyah-
beyaz fotoğraflarını 
çektiği turistlere 
nostalji yaşatıyor.

NEVÜ'de yeni eğitim-öğretim yılıNEVÜ'de yeni eğitim-öğretim yılı

2 Ekim Pazartesi günü başlayacak  2 Ekim Pazartesi günü başlayacak  

NEVÜ'de yeni eğitim-öğretim yılı

2 Ekim Pazartesi günü başlayacak  

Gülşehir Somuncu Baba
Ekmek Fırını ekmeği 
3 buçuk liradan satıyor
Gülşehir'de faaliyet gösteren 
Somuncu Baba Ekmek Fırını, 
Nevşehir'de 6 buçuk liradan satılan 
ekmeği 3 buçuk liradan satıyor.

AK Parti Yerel Yönetimlerden Sorumlu
Genel Başkan Yardımcısı Yılmaz partililerle buluştu
AK Parti Yerel 
Yönetimlerden Sorumlu 
Genel Başkan Yardımcısı 
Yusuf Ziya Yılmaz, çeşitli 
temaslarda bulunmak 
üzere Nevşehir'e geldi.

HABERiN DEVAMI SAYFA 7'DE
HABERiN DEVAMI SAYFA 6'DA

HABERiN DEVAMI 
SAYFA 3'TE

HABERiN DEVAMI SAYFA 4'TE

HABERiN DEVAMI
SAYFA 2'DE

HABERiN DEVAMI SAYFA 5'TE HABERiN DEVAMI SAYFA 5'TE

Nevşehir'de Nevşehir'de 

Mustafa CeceliMustafa Ceceli

ile 101'inci yıl coşkusuile 101'inci yıl coşkusu
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Nevşehir'de Mustafa Ceceli ile 101'inci yıl coşkusu

Nevşehir Belediyesi Kültür ve Sosyal İşler 
Müdürlüğü tarafından 30 Ağustos Zafer 
Bayramı dolayısıyla düzenlenen konser 
programı TÜİK Meydanı'nda 
gerçekleştirildi. İlk olarak İrem Güral 
konseri ile başlayan programa 

Nevşehirliler büyük ilgi gösterdi.
Güral'ın ardından sahneye çıkan
Mustafa Ceceli, son döneme damga
vuran şarkılarını seslendirirken alanı 
dolduran Nevşehirliler ellerindeki
Türk Bayrakları

ile Ceceli'ye eşlik etti. 
Konserde tüm Nevşehirlilerin
Zafer Bayramı'nı kutlayan Nevşehir 
Belediye Başkanı Mehmet Savran, 
Ceceli'ye çini bir tabak  hediye etti.
Nevşehir'de bulunmaktan

ve Zafer Bayramı'nın 101'inci yıl 
dönümünü Nevşehirliler ile birlikte
kutlamaktan duyduğu mutluluğu dile 
getiren Ceceli, Başkan Savran'a
teşekkür etti.
HABER MERKEZİ

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı
Yılmaz'dan  Başkan Savran'a ziyaret

AK Parti Genel Başkan Yardımcısı 
Yılmaz'ı, Nevşehir Belediye Başkanı 
Mehmet Savran ile birlikte başkan 
yardımcıları Nafiz Dirikoç, Ersin Erol ve 
Furkan Feralan karşıladı.
Yılmaz'ı başkanlık makamında konuk 
eden Belediye Başkanı Savran, Nevşehir 
Belediyesinin yapmış olduğu 
çalışmalarla birlikte devam eden ve 
hayata geçirecek oldukları projeler 
hakkında bilgi verdi. Savran ayrıca 
altyapı ve üstyapı çalışmalarına ilişkin bir 
sunum yaptı. Başkan Savran, ziyaretten 
dolayı duyduğu memnuniyeti belirterek, 
Yılmaz'a kendilerine verdikleri destek ve 
katkılardan dolayı teşekkür etti. 
AK Parti Genel Başkan Yardımcısı Yılmaz 
ise, hizmetlerinden dolayı Başkan 
Savran'ı tebrik ederek görevinde başarı 
diledi. Başkan Savran, Yılmaz'a günün 

anısına hediye takdim etti.
AK Parti Genel Başkan Yardımcısı Yusuf 
Ziya Yılmaz'a, Nevşehir Belediyesi 
ziyareti sırasında AK Parti Nevşehir 

Milletvekilleri Süleyman Özgün ve Emre 
Çalışkan, AK Parti İl Başkanı Ali 
Kemikkıran ve beraberindekiler eşlik etti. 
HABER MERKEZİ

Nevşehir Belediyesi 30 Ağustos Zafer Bayramı'nın 101'inci yıl dönümü dolayısıyla 
düzenlenen konser programı büyük ilgi gördü. Ünlü sanatçı Mustafa Ceceli,
sevilen şarkılarını TÜİK Meydanı'nı dolduran binlerce kişi ile birlikte söyledi.

Yılın en büyük ve parlak ayı "Süper Mavi Ay"
Kapadokya'da peribacaları ile görüntülendi.
Aynı takvim ayı içerisinde dolunay 
evresinin ikinci defa meydana gelmesi ile 
oluşan "Mavi Ay" kendisini bir kez daha 
gösterdi. Ay'ın dünyaya en yakın 
konumda olduğu, normalden
daha parlak ve büyük gözlemlendiği 
'Süper Ay' Nevşehir'de Uçhisar Kalesi ile 

birlikte görüntülendi.
30 Ağustos Zafer Bayramı nedeniyle 
Kapadokya'nın en büyük doğal gökdeleni 
niteliğinde olan Uçhisar Kalesi'ne 
yansıtılan Türk bayrağı ile aynı karede 
görüntülenen “Mavi Ay”, Kapadokya'nın 
güzelliğine güzellik kattı. İHA

"Mavi Ay" peribacasına yansıtılan

Türk bayrağı ile görüntülendi

AK Parti Yerel Yönetimlerden Sorumlu Genel Başkan Yardımcısı 
Yusuf Ziya Yılmaz bir dizi ziyaret ve program için geldiği 
Nevşehir'de Belediye Başkanı Mehmet Savran'ı ziyaret etti.
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Bayram Ekici'nin mutlu günü
İrem ve Mustafa dünyaevine girdi
Türkiye Gazeteciler Federasyonu (TGF) Genel Sekreteri ve Nevşehir 
Gazeteciler Cemiyeti (NGC) Başkanı Bayram Ekici'nin kızı dünya evine girdi.
Bayram ve Yasemin Ekici'nin kızı İrem Ekici 
ile Adem ve Kadriye Yılan'ın oğlu Mustafa 
Yılan hayatlarını birleştirme kararı aldı.
Alyans Deluxe Düğün Salonunda 

gerçekleşen düğün töreninde hayatlarını 
birleştiren İrem ve Mustafa çiftinin nikahını 
Nevşehir Belediye Başkanı Mehmet Savran 
kıydı.

Genç çiftin nikah şahitliğini AK Parti 
Nevşehir Milletvekili Süleyman Özgün, 
Ürgüp Belediye Başkanı Mehmet Aktürk, 
Kaymaklı Belediye Başkanı Harun Çekiç, 
Nar Belediye Başkanı Süleyman Özçelik, 
TGF Genel Başkanı Yılmaz Karaca, İl 
Nevşehir İl Özel İdaresi Genel Sekreteri 
Kamil Duru ve arkadaşları yaptı.
Genç çift, muhteşem düğünde birbirlerine 
ebedi aşk ve bağlılık sözü vererek, 
hayatlarını birleştiren imzayı attı. 
Düğüne, Nevşehir Valisi Ali Fidan, 
Nevşehir Milletvekili Süleyman Özgün, 
Nevşehir Belediye Başkanı Mehmet 

Savran, İl Jandarma Komutanı Jandarma 
Kıdemli Albay Bahittin Murat Yakın, İl 
Emniyet Müdürü Ali Loğoğlu, Ürgüp 
Belediye Başkanı Mehmet Aktürk, 
Kaymaklı Belediye Başkanı Harun Çekiç, 
Nar Belediye Başkanı Süleyman Özçelik, 
TGF Genel Başkanı Yılmaz Karaca, 
Türkiye'nin farklı illerinden cemiyet 
başkanları, gazeteciler, yakınları ve çok 
sayıda davetli katıldı. Konukların doyasıya 
eğlendiği düğünde genç çift, kendilerini 
yalnız bırakmayan tüm davetlilere teşekkür 
etti. ALPASLAN KÖRÜKCÜ

Nevşehir'de servis

minibüsü devrildi: 2 yaralı
Nevşehir'de özel bir firmaya ait servis minibüsü 
yan yattı. Meydana gelen kazada 2 kişi yaralandı.
Kaza Yeni Mahalle Üstad Necip Fazıl 
Bulvarı İtfaiye Kavşağı'nda meydana 
geldi. Erkan İ.'nin kullandığı 50 ER 495 
plakalı minibüs aşırı hız nedeniyle önce 
kaldırıma çarptı, daha sonra da yan yola 
devrildi. Kazayı gören itfaiye ekiplerinin 
ihbarı üzerine kaza yerine sağlık ve polis 
ekipleri de sevk edildi. 

İtfaiye ekipleri tarafından araçtan 
çıkartılan yaralılara ilk müdahale kaza 
yerinde yapıldı.
Kazada yaralanan sürücü Erkan İ. ve 
minibüste bulunan bir kişi Nevşehir 
Devlet Hastanesinde tedavi altına alındı.
Kaza ile ilgili inceleme başlatıldı.
İHA

Nevşehir Belediye Meclisi toplanıyor  
Nevşehir Belediye Meclisi, 5393 sayılı Belediye 
Kanununun 20. Maddesi gereği, gündem maddelerini 
görüşüp, karara bağlamak üzere bugün toplanacak.

Meclis üyeleri, bugün saat 19.00'da 
Belediye Meclisi Toplantı Salonunda bir 
araya gelecek.      
Toplantıda, Kentsel Dönüşüm 
Müdürlüğüne ait imar komisyon raporu, 
İmar ve Şehircilik Müdürlüğüne ait imar 
komisyon raporu, 1543 ada, 290 parselin 
Sağlık Bakanlığına tahsisi, imar plan 

değişiklikleri, mülkiyeti belediyeye ait 3042 
ada 2 parsele kat karşılığı bina yapım işi, 
2024 yılı gelir tarifesi komisyon raporu ve 
Kayaşehir ve Meryem Ana Kilisesine giriş 
ücretinin belirlenmesi ve gelir tarifesine ek 
yapılması konuları görüşülerek karara 
bağlanacak.
HABER: ALİ ÇAMUR
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Bahçeli
Nevşehir'e geliyor
MHP lideri Bahçeli, Hacıbektaş'ta yapılacak olan Türkiye'nin
en büyük  Alevi Kültürü ve Cemevi Külliyesi'nin temelini atacak.

HP Genel Başkanı Devlet Bahçeli, Mbağışladığı arsa üzerine kurulacak 
olan Türkiye'nin en büyük Alevi 

Kültürü ve Cemevi Külliyesi'nin temel 
atma törenine katılacak. Bahçeli 2 Eylül 

Cumartesi günü saat 14.00'da 
Hacıbektaş'ta gerçekleştirilecek olan temel 
atma törenine katılacak.
HABER: SEZER ALTUNOK

Üzüm üreticileri heyecanla açıklanacak fiyatı bekliyor
Ürgüp Ziraat Odası Başkanı Mustafa Korkmaz, “Lütfen çiftçilerimizi üzmeyiniz
hakkı ile alım gerçekleştiriniz bağcılığın ölmesine sebep olmayınız.” dedi.

Başkan Korkmaz, bağ bozumunun 
başlamasıyla birlikte üzüm fiyatları ve 
çiftçinin beklentisi hakkında açıklamalarda 
bulundu. Üzüm üreticilerinin heyecanla 
belirlenecek üzüm fiyatlarını beklediğini 
belirten Korkmaz, “Bölgemizde çokça 
üzüm üretimi gerçekleştiriliyor, fakat bu yıl 
ülke genelinde üzümlerde verimde gözle 
görülür bir düşüş var, birçok çiftçimiz 
geçimini üzüm üretimi ile sağlıyor. 
Ülkemizde yaşanan ekonomik olaylar 
yüksek enflasyon dolayısıyla üretimde 
kullanılan her ürüne yüzde 300-500 zam 
geldi. Girdi maliyetlerinin yüksek olması 
üretim maliyetlerini direk etkiliyor. Alım 
fiyatları gerçekleşmeden kilogram başı 
açılış fiyatının üretim girdilerindeki en az 
yüzde 300-500'lük artışın göze alınarak 

yapılmasını arzu ediyoruz. Lütfen 
çiftçilerimizi üzmeyiniz hakkı ile alım 
gerçekleştiriniz bağcılığın ölmesine sebep 
olmayınız, maliyeti korumayan komik, 
zararına bir kilogram fiyatı oluşursa bu da 
bağların sökülmesine sebep olur, alacak 
üzüm bulamazsınız.” şeklinde konuştu.
“En basit bir bardak çay kahvede 6 lira, bir 
fincan kahve 15 lira olmuş, kafelerde bir 
fincan kahve 30 lira olmuş. 1 kilogram 
üzüme komik, gülünç çiftçiyi tarımdan 
uzaklaştıracak bağların sökümüne sebep 
olacak bir fiyat umarım belirlemezsiniz.” 
diyerek yetkililere çağrıda bulunan Başkan 
Korkmaz, çiftçilere kazancı bol ve bereketli 
bir bağ bozumu geçirmelerini diledi. 
HABER MERKEZİ

ESERA Genel Kurul Toplantısını NEVÜ'de yaptı
Avrupa Fen Eğitimi Araştırma Kurumu'nun (Europen Science Education Research Association-
ESERA) olağan Genel Kurul toplantısı Nevşehir Hacı Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ)'de yapıldı.
NEVÜ'den yapılan açıklamaya göre, 
Hacettepe Üniversitesi ve Gazi Üniversitesi 
iş birliğinde 28 Ağustos-1 Eylül 2023 
tarihlerinde NEVÜ ev sahipliğinde 
düzenlenmekte olan Avrupa Fen Bilimleri 
Eğitimi Araştırma Derneği'nin 15. 
Konferansı olan 'ESERA 2023 Kapadokya' 
tüm hızıyla devam ediyor.
“Bilim Eğitimini Kültürel Mirasla 
Birleştirmek” temasıyla düzenlenen ve 
Türkiye, Almanya, İspanya, ABD, 
Danimarka, İngiltere, İsrail, Brezilya, 
Avusturalya, Norveç, Şili, Japonya, İtalya, 
Yunanistan, Hollanda, Avusturya, Fransa, 
Güney Afrika, Finlandiya, İsveç, Tayvan, 
Kanada, Portekiz, Çek Cumhuriyeti, 
Estonya, Güney Kore, Kıbrıs, Singapur, Çin, 
İrlanda, Slovenya, İsviçre, Belçika, Hong 

Kong, Malezya, Arjantin, Lüksemburg, 
Birleşik Arap Emirlikleri, Hindistan, 
Filipinler, Polonya, Gürcistan, Endonezya, 
Letonya, Litvanya, Meksika, Yeni Zelanda, 
Brunei, Mısır, Macaristan, Kazakistan, 
Umman, Romanya, Uruguay v.b 65 farklı 
ülkeden 1100'e yakın akademisyen ve 
araştırmacının katıldığı konferans 
kapsamında Avrupa Fen Eğitimi Araştırma 
Kurumu (Europen Science Education 
Research Association)'un olağan Genel 
Kurul toplantısı ayrıca NEVÜ'de 
gerçekleştirildi. 
FEN BİLİMİ ALANINDA DÜNYACA ÜNLÜ 
AKADEMİSYEN VE ARAŞTIRMACILAR 
KATILDI
NEVÜ Vali Şinasi Kuş Kültür ve Kongre 
Merkezi'nde gerçekleştirilen olağan Genel 

Kurul'a ESERA Başkanı Oxford Üniversitesi 
öğretim üyesi Prof. Dr. Sibel Erduran, 
Hacettepe Üniversitesi öğretim üyesi Prof. 
Dr. Gültekin Çakmakçı, NEVÜ öğretim 
üyesi Prof. Dr. Mustafa Hilmi Çolakoğlu, 
Gazi Üniversitesi öğretim üyesi Prof. Dr. 
Mehmet Fatih Taşar, Çek Cumhuriyeti 
Güney Bohemya Üniversitesi öğretim 
üyesi Prof. Dr. Lukas Rokos, Hollanda 
Utrecht Üniversitesi öğretim üyesi Prof. Dr. 
Gjalt T.Prins, İtalya Bologna Üniversitesi 
öğretim üyesi Prof. Dr. Guilia Tasquier, 
Danimarka Kopenhag Üniversitesi öğretim 
üyesi Prof. Dr. Robert Evans, İspanya 

Barselona Özerk Üniversitesi öğretim 
üyesi Prof. Dr. Mariona Espinet,  Hollanda 
Groningen Üniversitesi öğretim üyesi Prof. 
Dr. Lucy Avraamidou, Londra Kolej 
Üniversitesi öğretim üyesi Prof. Dr. Emily 
MacLeod, Almanya Koblenz Üniversitesi 
öğretim üyesi Prof. Dr. Alexander Kauertz 
ve fen bilimi alanında dünyaca ünlü 
akademisyen ve araştırmacılar katıldı.
Yapılan olağan Genel Kurul sonrası yeni 
Yönetim Kurulu belirlenirken ESERA 
2025'in ise Danimarka Kopenhag'da 
düzenlenmesi yönünde karar alındı. 
BÜLTEN
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Körüklü fotoğraf makinesiyle turistlere nostalji yaşatıyor
Fotoğrafçı Yücel Erdaş, Nevşehir'in Avanos ilçesinde körüklü fotoğraf 
makinesiyle siyah-beyaz fotoğraflarını çektiği turistlere nostalji yaşatıyor.
Mustafa Kemal Üniversitesi Fen Edebiyat 
Fakültesi Arkeoloji Bölümünden 2005 
yılında mezun olduktan sonra 2019'a 
kadar çeşitli kazı çalışmalarında görev alan 
Erdaş (49) daha sonra çocukluğundan beri 
ilgi duyduğu fotoğrafçılığa yöneldi.
Bir süre Mardin ve İstanbul'da siyah-beyaz 
fotoğraf çekerek turistlere nostalji yaşatan 
Erdaş yaklaşık bir ay önce geldiği 
Nevşehir'in Avanos ilçesinde bu işi 
sürdürüyor.  Yücel Erdaş, fotoğrafçılığa 
farklı giriş yapmak istediği için halk 
arasında körüklü model olarak bilinen 
"alaminüt fotoğraf makinesi" temin 
etmeye çalıştığını, bunda başarılı 
olamayınca karanlık oda özelliğine sahip 
kendi makinesini tasarladığını söyledi. 
Erdaş, 1920'lerden 1960'lara kadar yaygın 
kullanılan alaminüt fotoğraf makinesinde 

kamera ve karanlık odanın bir arada 
bulunduğunu, bu şekilde bir teknikle 
çalışarak siyah-beyaz fotoğraf elde 
etmenin heyecan verici olduğunu belirtti.
“SANAT ORTAMINA VE KÜLTÜRE KATKI 
SUNACAK” 
Bu tür makinelerle sokak fotoğrafçılığı 
kavramının da ortaya çıktığını dile getiren 
Erdaş şöyle konuştu:
"Bu makinelerin sadece koleksiyonerlerin 
elinde dekoratif amaçlı olduğunu, yeni 
üretimin olmadığını gördüm. Bu makineyi 
tasarlayabilir miyim diye araştırma içine 
girdim. Belli bir hazırlık aşamasından sonra 
ilk kameramı tasarladım. Sadece objektifi 
satın aldım, kalan parçalar kendi 
tasarımım. Bu tür kameraların özelliği, 
içinde kimyasallar var, fotoğraf çektikten 
sonra baskıyı kamera içinde yaparsınız 
ayrıca bir karanlık odaya veya mekana 
ihtiyaç yok. Elektrik veya güç kaynağına 
gerek duyulmaz. Bunda kullanılan fotoğraf 
kartları kırmızı ışıktan etkilenmiyor. Bu da 
bize kırmızı ışık altında çalışabilme imkanı 
verir. Bu, laboratuvar ortamının küçük bir 
örneği gibi düşünülebilir. Bu kültürün 
gelecek kuşaklara aktarılması için 
Avanos'un iyi bir yer olduğunu 
düşünüyorum. Avanos, sanat ve 
sanatçıların değer gördüğü bir yer. 
Avanos'a yakışır bir iş yaptığımı 
düşünüyorum. Buradaki sanat ortamına ve 
kültüre katkı sunacak küçük bir çaba 

olarak görüyorum."
TURİSTLER HATIRA FOTOĞRAFI İÇİN 
OBJEKTİFİN KARŞISINA GEÇİYOR
Erdaş'ın oluşturduğu "Avanos Hatırası" 
yazılı dekorda siyah-beyaz fotoğraf 
çektiren Azerbaycanlı turist Samile Aliyeva 
da Kapadokya gezisi kapsamında ziyaret 
ettiği ilçede eski tarz fotoğraf makinesi 
görünce ilgisini çektiğini ifade ederek 
"Kardeş ülkeye gezmek için geldim. 
Burada eski teknikle fotoğraf çekildiğini 
görünce kameranın karşısına geçtim. Bu 
güzel fotoğrafı evimin başköşesinde 
saklayacağım." dedi.
Nazlısu Yıldırım ise cep telefonuyla gün 
içinde pek çok fotoğraf çektiğini ancak 

eski tekniğe sahip fotoğraf makinesinin 
karşısına geçmenin heyecan verici 
olduğunu dile getirdi.
Mehmet Aras da fotoğrafa meraklı 
olduğunu ancak ilk kez alaminüt fotoğraf 
makinesi ile karşılaştığını ve düşünmeden 
objektife poz verdiğini söyledi.
Makine ile ilgili Erdaş'tan bilgi aldığını 
anlatan Aras, "Bu, çok değişik bir fotoğraf 
çekim tarzı. Yıllar önce insanlara tanıdık 
gelen şeyler bizim için farklı olabiliyor. 
Fotoğrafçılığa ilgimiz olunca da böyle bir 
sistemi görünce kaçırmak istemedik. 
Fotoğraf çektirdik, bizim için çok güzel bir 
hatıra oldu." ifadesini kullandı. 
AA

Derinkuyu'da yatırımlar devam ediyor
D

erinkuyu Belediyesi  “İnsanımız 
en kıymetlisine layık" sloganıyla 
ilçede başlattıkları yatırım ve 

çalışmalarına devam ediyor.  Belediye 
Başkanı Bülent Aksoy sosyal medya 
üzerinden yaptığı paylaşımla yapımı 
devam eden projeleri anlattı. Aksoy 
paylaşımında, “ Doğalgaz hattı, içme suyu 
hattı ve elektrik hatlarıyla altyapısı 

tamamlanan İnönü Caddesi'nde sıcak 
asfalt öncesi PMT serimi başlatıldı. Çevre 
ve görüntü kirliliğinin önüne geçmek için 
ek 2. kısım Taşkın Koruma Kanalı yapım 
işine başlanıldı ve ilçemiz merkezinden 
geçen kanalın tamamı bu yıl bitiriliyor. 
Yeni yerine taşınacak Sanayi Sitesinin sıcak 
asfalt öncesi pmt serimi gerçekleştirildi ve 
refüj ve kaldırım çalışmaları başlatıldı. 

Başlattığımız yatırımlara desteklerinden 
dolayı İl Başkanımız Ali Kemikkıran'a, 
Milletvekillerimiz Süleyman Özgün ve 
Emre Çalışkan'a ilçem ve şahsım adına 
şükranlarımı sunuyorum. İlçemize hayırlı 
ve uğurlu olsun.” İfadelerine yer verdi. 
HABER: ÖZLEM EKİCİ

NEVÜ'de yeni eğitim-öğretim 

yılı 2 Ekim Pazartesi 

günü başlayacak  

NEVÜ'den yapılan açıklamaya göre, 
dün yapılan Üniversite Senato 
Toplantısı'nda alınan karar 

uyarınca, NEVÜ'nün tüm bölüm ve 
programlarında 2023-2024 eğitim – 
öğretim yılı 2 Ekim Pazartesi günü 
başlayacak. BÜLTEN

Nevşehir Hacı Bektaş Veli 
Üniversitesinde (NEVÜ) 2023-
2024 eğitim-öğretim yılı, 2 
Ekim'de başlayacak. 
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AK Parti Yerel Yönetimlerden Sorumlu
Genel Başkan Yardımcısı Yılmaz partililerle buluştu
AK Parti Yerel Yönetimlerden Sorumlu Genel Başkan Yardımcısı
Yusuf Ziya Yılmaz, çeşitli temaslarda bulunmak üzere Nevşehir'e geldi.
İlk olarak AK Parti İl Başkanlığını ziyaret 
eden Yılmaz, burada AK Parti İl Başkanı Ali 
Kemikkıran, Milletvekilleri Süleyman 
Özgün ve Emre Çalışkan, Nevşehir 
Belediye Başkanı Mehmet Savran, ilçe ve 
belde belediye başkanları ile partililerce 
karşılandı. Burada basın açıklaması yapan 
Yılmaz, iktidara geldiklerinden sonra 
Türkiye'yi yeni hizmetlerle tanıştırdıklarını 
söyledi. AK Parti'nin dünyanın en büyük 
siyasi partilerinden olduğunu belirten 
Yılmaz, “AK Parti dünyanın en büyük siyasi 
partilerinden biri. Bugün 11 buçuk milyon 
üyemiz var. Bu siyasi hareketin 2 buçuk 
milyon civarında da teşkilat görevlileri var. 
İktidara geldiğimiz günden bu yana 
ülkemizi eski Türkiye ile alakası olmayan 
bir ritim ve tempo içerisinde, cumhuriyet 
döneminde yapılmış hizmetlerin kat be 
kat üstünde yeni hizmetlerle tanıştırmış bir 
siyasi hareketin mensuplarıyız. Bu büyük 
siyasi yapılanma gelecekte, ülkemize 
bugüne kadar yapılanlardan daha fazla 
hizmetler yapacak. Yeni güzelliklerle 
ülkemiz insanını buluşturacak. Buna 
mecburuz, AK Parti'nin böyle bir 
mecburiyeti var. AK Parti, bugüne kadar ki 
müktesebatında yaptıklarını katlayarak 
büyütmek, yeni hizmetlere insanlarımızı 
karşılaştırmaya kendini mecbur hisseden 
bir siyasi misyon taşıyor.” diye konuştu.

“1392 BELEDİYENİN 1041'İ CUMHUR 
İTTİFAKI TARAFINDAN YÖNETİLİYOR”
Türkiye'deki belediyelerin çoğunluğunun 
Cumhur İttifakı'nda olduğunu vurgulayan 
Yılmaz, şöyle devam etti: “Türkiye'deki 
1392 belediyenin 810'u AK Partili. Yani 
Türkiye'yi ak belediyeler yönetiyor. 

2024'teki seçimde de bu sayı Allah'ın 
izniyle çok daha yükseklere çıkacak. 
Cumhur ittifakı ortağımız MHP'nin ise 231 
belediyesi var. İkisini topladığımızda ülke 
genelindeki 1392 belediyenin 1041'i 
Cumhur İttifakı tarafından yönetiliyor ve 
başarıdan başarıya koşturuyoruz. 81 ilin 
40'ı AK Partili, 11'i MHP'li topladığımızda 51 
ili biz yönetiyoruz. 922 ilçenin 545'i AK 
Partili, 132'si MHP'li olmak üzere 677'sini 
de Cumhur İttifakı yönetiyor. 
Bu tabloyla gurur duyalım. 
Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip 
Erdoğan, Türkiye'yi hizmet belediyeciliği 
ile 1994 yılında tanıştırdı. Bunu sosyal 
belediyecilik ve milletin gönlüne giren 
gönül belediyeciliği takip etti.”

“AZİM VE İNANÇLA HEP BERABER 
ÇALIŞACAĞIZ”
AK Parti İl Başkanı Kemikkıran da 31 Mart 
2024 hedeflerine doğru hızla yol
aldıklarını söyledi. Kemikkıran, “Bu inanmış 
kadroyla Türkiye'mizin Türkiye Yüzyıllı
projeksiyonu çerçevesinde 14 Mayıs
ve 28 Mayıs seçimlerini başarıyla 
muvaffakiyetle geçirmiş bu kadrolarla 
İnşallah 31 Mart 2024 yerel seçimlerine
de büyük bir kararlılık, azim ve inançla
hep beraber çalışacağız.” dedi.
“AK PARTİ TEŞKİLATLARI HER ZAMAN 
ENERJİ DOLU”
Milletvekili Özgün ise AK Parti 
teşkilatlarının her zaman heyecanlı ve 
enerji dolu olduğunu belirtti. AK Parti'nin 
kuruluşundan bu yana Nevşehir 
Kalesi'nden AK Parti bayrağının hiç 
eksilmediğini kaydeden Özgün, “Hepinize 
teşekkür ediyoruz. Tabi 5 yıllık sürecin 

bitmesi yerel yönetimler anlamında bir 5 
ayımız kaldı. Zorlu bir süreçti. Özellikle 
belediye başkanlarımıza da buradan 
teşekkür etmek istiyorum. Çünkü pandemi 
süreciyle başlayan bir süreçte görev 
yaptılar. Çok çabuk unutuluyor geçmişteki 
sıkıntılar ama bu belediye başkanlarımızın
başkanlığında bu süreci atlattık. 
Arkasından asrın felaketi çok büyük yaralar 
açan 6 Şubat depremiyle sarsıldık. 
Elhamdülillah, yerel yönetimlerimiz, 
Cumhurbaşkanımızın öncülüğünde bütün 
imkanlarıyla oradaki evleri yıkılan 
depremzede vatandaşlarımızın yanında 
oldu. İnşallah tekrardan biz bu elde 
ettiğimiz başarıları 31 Mart 2024 yılı 
seçimleriyle beraber tekrar taçlandırıp, 
inşallah hizmete devam edeceğiz.” 
ifadelerini kullandı. 
“GİRDİĞİMİZ BÜTÜN SEÇİMLERİ 
KAZANDIK”
Milletvekili Çalışkan da AK Parti'nin girdiği 

bütün seçimleri kazandığını vurgulayarak, 
şunları söyledi: “Kadrolarımızla beraber 
girdiğimiz bütün seçimleri kazandık. Kadın 
kollarımız, gençlik kollarımız, ana 
kadememiz, merkez ilçemiz, bütün ilçe 
başkanlarımızla, bütün teşkilatlarımızla, 
genç ve dinamik bir kadroyla 
elhamdülillah şimdiye kadar girdiğimiz 
bütün seçimlerde toplam 17 belediyemizle 
beraber Allah'ın izniyle yolumuza devam 
ediyoruz. Hedefimiz bu 17'nin üzerine 
daha önce kaçırdığımız belediyeleri de 
kazanmak. Bir seçimin bittiği gün,
öbür seçimin çalışmalarının başladığı 
gündür dedik. Ve bu çerçevede bütün 
teşkilatlarımızla hiç ara vermeden 
önümüzdeki süreçte inşallah sahada
tam kadro bütün belediyelerimizi
almak hedefiyle çalışmalarımıza devam 
edeceğiz.”
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ

Emniyetten kaçak ürün operasyonu

N
evşehir İl Emniyet 
Müdürlüğü, Kaçakçılık ve 
Organize Suçlarla 

Mücadele (KOM) Şube 
Müdürlüğü çalışmalarını 
aralıksız sürdürüyor.
KOM Şube Müdürlüğü ekiplerince son bir 
hafta içerisinde yapılan 2 çalışmada
yapılan iş yeri ve araç aramasında 236 adet 
elektronik sigara, 61 adet kaçak sigara,
183 adet puro ve 278 adet elektronik 
sigara mentolü ele geçirildi. 
Ayrıca 2 şahıs hakkında da işlem
yapıldı. 
HABER MERKEZİ
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ZAYİ
Nevşehir Valiliği

İl Göç İdaresinden
almış olduğum Geçici Koruma
Kimlik Belgesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
MAHMUD HACI

Y. Kimlik No: 99731721650

ZAYİ
Nevşehir Valiliği

İl Göç İdaresinden
almış olduğum Geçici Koruma
Kimlik Belgesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
BABA KHAN ARMANI 

Y. Kimlik No: 99684042642

ZAYİ
Nevşehir Valiliği

İl Göç İdaresinden
almış olduğum Geçici Koruma
Kimlik Belgesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
SWEETA QARLUQ

Y. Kimlik No: 99786690116

ZAYİ
Nevşehir Valiliği

İl Göç İdaresinden
almış olduğum Geçici Koruma
Kimlik Belgesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
AHMET CAN ARMANI

Y. Kimlik No: 99423779976

ZAYİ
Nevşehir Valiliği

İl Göç İdaresinden
almış olduğum Geçici Koruma
Kimlik Belgesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
FUDDA CASİM

Y. Kimlik No: 99872935664

Gülşehir Somuncu Baba Ekmek Fırını

ekmeği 3 buçuk liradan satıyor
Gülşehir'de faaliyet gösteren Somuncu Baba Ekmek Fırını,
Nevşehir'de 6 buçuk liradan satılan ekmeği 3 buçuk liradan satıyor.

Gülşehir'de yaklaşık 1 yıldır faaliyet 
gösteren Somuncu Baba Ekmek 
Fırını, vatandaşın ucuza ekmek 

yemesi için ekmek fiyatlarına zam 
yapmadı. Firma sahibi İbrahim Güler, 
zam yapmanın aksine fiyatını düşürerek 
ekmeği 3 buçuk liradan satma 
kararı aldı. İbrahim Güler, vatandaşın
daha ucuza ekmek yemesi için 4 buçuk 
lira olan ekmek fiyatı 6 buçuk liraya 
yükseltilince ekmekte indirim kararı aldı.

Ekmeğin fiyatını 3 buçuk liraya düşüren 
Güler'in amacı halkın ucuza ekmek 
yemesi. Vatandaşın ekmek alma 
konusunda zorlanmaması için ve 
uygun fiyata ekmek yemesi için böyle
bir karar aldığını belirten Güler, artan 
maliyetlerin kendilerini de etkilediğini 
ancak bu zor günlerde halka destek
olmak için fiyatları aşağı çektiğini söyledi. 
Vatandaşın çok memnun olduğunu 
kaydeden Güler, “Gülşehir halkı bu 

karardan çok mutlu. Her gün fırında 
kuyruk oluyor. Günlük 8-9 bin ekmek 
üretiyoruz ve tükeniyor. Ekmek almaya 
gelen vatandaşlarımız bize dua ettiğini 
söylüyor ve biz de çok mutlu oluyoruz.” 
diye konuştu.  Artan maliyetlerin 
kendilerini de zorladığını kaydeden
Güler, “Maliyetine satış yapıyoruz. Kar 
amacı gütmüyoruz. Halkımızın ekmek 
yemesini istiyoruz.” dedi. Güler, “1 yıldır 
Gülşehir'de hizmet veriyoruz. Açtığımızda 

ekmek 2 buçuktu ama biz 2 liraya 
satıyorduk. Daha sonra 4 buçuk liraya 
yükselince biz de yükselttik.
Geçtiğimiz haftalarda 6 buçuk
liraya yükselince 
biz de indirim yapma kararı aldık ve 
ekmeği 4 buçuk liradan 3 buçuk
liraya düşürdük. İnşallah uzun 
süre bu fiyattan satacağız.” 
şeklinde konuştu. 
HABER: ALPASLAN KÖRÜKCÜ

Nevşehir'de çalışacak
23 kişinin kura sonuçları belli oldu
Nevşehir Gençlik ve Spor İl Müdürlüğünde, Toplum Yararına Programı (TYP) 
kapsamında çalışacak 23 temizlik personel alımının sonuçları belli oldu.

TYP kapsamında Nevşehir Çalışma ve 
İş Kurumu İl Müdürlüğü tarafından 
Nevşehir Gençlik ve Spor İl 

Müdürlüğünde çalıştırılmak için 4 kadın ve 
10 erkek personel Nevşehir Merkez'e, 9 
kadın personel de Kozaklı'da olmak üzere 
toplam 23 temizlik personelinin alımı için 

kura çekimi gerçekleşti.
Kura çekiminde asil talihli listesi ise şöyle;
Nevşehir'de çalıştırılmak üzere erkeklerde 
Erdem Kalay, Enver Sağlayan,
Emre Çelebi, Mahmut Ünal, Muzaffer 
Vursak, Emre Aktaş, Savaş Gör,
Mehmet Cengiz Sepetci, Mehmet Karakoç 
ve Güney Şen.  Kadınlarda ise Ferda Yüce, 
Seda Karbulut, Mine Balcı ve Fatma Gazi.
Kozaklı'da kadınlarda ise Filiz Birincioğlu, 
Nazife Şener, Aslı Coşkun, Melike Atlığ,
Eda Tutar, Zeynep Şen, Hikmet Güllü, 
Gülfidan Karacan ve Sultan Demir kurada 
asil olarak kazandı.
Kurada çıkan personeller ise 5 Eylül 2023 
– 4 Haziran 2024 tarihlerinde 9 ay süre ile 
görev yapacak.  HABER: SEZER ALTUNOK

ZAYİ
Nevşehir Valiliği

İl Göç İdaresinden
almış olduğum Geçici Koruma
Kimlik Belgesi kaybolmuştur.

HÜKÜMSÜZDÜR
MUHAMMED EL HACHASAN
Y. Kimlik No: 99539864856
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Suvermez Kapadokyaspor'un başkanı istifa etti
Suvermez Kapadokyaspor Kulübü'nün kadın başkanı Ülkü Aslan, yönetim 
kurulunda yaşanan fikir ayrılıkları dolayısıyla görevinden istifa ettiğini bildirdi.
Geçtiğimiz haftalarda Suvermez 
Kapadokyaspor Kulübü'nde yapılan 
olağanüstü kongre ile başkanlığa seçilen 
Ülkü Aslan, yazılı bir basın açıklaması 
yayımlayarak görevi bıraktığını 
sebepleriyle birlikte açıkladı.
“BU YÜKÜN BİZİ AŞACAĞI KANAATİNE 
VARDIK”
Kulübün yönetim kurulu başkanlığından 
yönetimde yaşanan fikir ayrılıklarından 
dolayı ayrıldığını belirten Ülkü Aslan, 
“Daha öncede bir kaç defa dile getirdiğim 
üzere, biz birkaç Nevşehirli arkadaş 
ortaklaşa bir karar aldık ve BAL Ligi'nde 
olduğu halde lige katılmayacağını 
duyduğumuz Suvermez Kapadokyaspor 
Kulübümüzün eski yönetimi ile 
görüşmeler yaparak, eski yönetimde 
bulunan ve yeni yönetimde de mevcut 
olarak yer alacak Şuayip ve Halil Tunca 
kardeşlerimizin yüklerini hafifleterek ligde 
olmalarını istediğimizi ilettik. Ortak 

aldığımız kararda, yönetimde bulunan 

başkan olarak ben de dahil olmak üzere 
herkese bazı sorumluluklar yüklendi. Bu 
sorumluluklardan başkan olarak benim 
üzerime düşen primler, deplasman 
masrafları, sponsor desteği ve bürokratik 
görüşmeler ile bazı tesis harcamalarıydı. 
Diğer arkadaşlara da keza farklı 
sorumluluklar yüklenmişti. Bu noktada 
oyuncu sorumluluğu yüklenen 2. 
başkanımızın sağlık sorunları gerekçesi ile 
yönetimden ayrılma kararı neticesinde, 
tüm yönetim toplanarak bu yükün bizi 
aşacağı kanaatine vardık ve ortak aldığımız 
karar doğrultusunda yönetim kurulu 
başkanlığından azlimi talep ettim.” 
şeklinde konuştu.
“BİZ HENÜZ YOLA ÇIKMADAN FİKİR 
AYRILIKLARI YAŞADIK”
“Bir yola çıkarken, yolda size eşlik edecek 
arkadaşlarınıza sonsuz güvenmeniz 
gerekmektedir lakin, biz henüz yola 
çıkmadan, 2. başkanımızla fikir ayrılıkları 
yaşadık. Bundan mütevellit, bu yolun 
ortasında bir sıkıntı yaşamaktansa, 
başından ipleri koparmanın daha doğru 
olduğu kanaatine vardım.” diyen Aslan, 
üzülerek Suvermez Kapadokyaspor 
başkanlığı görevinden ayrıldığını söyledi.
“HER ZAMAN KULÜBÜN VE YÖNETİMİN 
YANINDA OLACAĞIM”
Kulübün önceki dönem yönetiminde yer 
alan Şuayip ve Halil Tunca kardeşlerin 
ebediyen öz kardeşi olduğunu aktaran 
Aslan,  “Suvermezli olmasam da en az bir 
Suvermezli kadar takımın arkasındayım. 
Hiç kimsenin şahsi egosunun, Ne şahsıma, 
ne kulübe ne de Tunca kardeşlere leke 
getirmesine bugün de, yarın da asla 

müsaade etmem.  Başkanı olmasak da her 
zaman kulübün ve yönetimin yanında 

olmaya devam edeceğim.” dedi. HABER: 
HİLAL GÖKTAŞ

NEVÜ Spor Bilimleri Fakültesi Beden Eğitimi

ve Spor Öğretmenliği Bölümü seçmeleri başladı
2023-2024 Eğitim-Öğretim yılı için 
öğrenci alacak olan Nevşehir Hacı 
Bektaş Veli Üniversitesi (NEVÜ) Spor 
Bilimleri Fakültesi Beden Eğitimi ve Spor 
Öğretmenliği Bölümü'nün özel yetenek 
sınavı seçmeleri başladı. NEVÜ'den 
yapılan açıklamaya göre, Spor 
Merkezinde bugün başlayan ve bir gün 
sürecek olan özel yetenek sınavı 
sonuçlarına göre; 4 olimpik, 2 olimpik 
olmayan, diğer adaylarda 15 kadın, 15 
erkek, 5 yabancı uyruklu, engelli 
adaylarda ise 2'si kadın ve 2'si erkek 
olmak üzere toplam 45 öğrenci 2023-
2024 Eğitim-Öğretim yılında NEVÜ'lü 
olacak. Özel Yetenek Sınavı yerleştirme 
puanları ise 4 Eylül 2023 tarihinde 
açıklanacak. Ayrıca 
NEVÜ Spor 
Bilimleri Fakültesi 
Beden Eğitimi ve 
Spor Öğretmenliği 
Bölümü özel 
yetenek sınavında 
değerlendirmeleri
n şeffaflığı için 
adayların parkur 
performansları an 
ve an kamera ile 
kayıt altına 
alınıyor.

REKTÖR AKTEKİN ADAY 
ÖĞRENCİLERE BAŞARILAR DİLEDİ
NEVÜ Rektörü Prof. Dr. Semi Aktekin,  
Spor Bilimleri Fakültesi Beden Eğitimi ve 
Spor Öğretmenliği Bölümü özel yetenek 
sınavına girecek aday öğrencilere 
başarılar diledi. Aktekin “2023-2024 
Eğitim-Öğretim yılı için üniversitemizin 
Spor Bilimleri Fakültesi Beden Eğitimi ve 
Spor Öğretmenliği Bölümü'nü tercih 
eden tüm aday öğrencilerimize ve 
kendilerini bu heyecanlı günlerinde 
yalnız bırakmayan ailelerine şahsım, 
üniversitem ve şehrimiz adına teşekkür 
ediyorum.  Ayrıca sınava girecek aday 
öğrencilerimize de başarılar diliyorum” 
dedi. BÜLTEN


